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general, perquè sap, perfectament, com es constituïxen els 
tribunals i és d’acord amb la normativa bàsica . És una norma-
tiva estatal la que determina la composició dels tribunals i 
és eixa la que s’aplica . I, per tant, vosté torna a mentir deli-
beradament, igual que ho ha fet en públic quan ha dit també 
que resulta que, segons vosté, hi havia un programari per a 
baixar les notes perquè els tribunals no pogueren aprovar 
ningú . 5 .400 persones aprovades per a 3 .000 places . Quin 
programari?

Hi havia fulls de càlcul, clar que sí, perquè no estem en la 
prehistòria ni en l’edat de pedra . Perquè algú, per a calcular 
mitjanes, haurà de calcular també quines són les mitjanes de 
cadascuna de les proves que s’han puntuat .

I, mire, acabe només dient-li això . Jo entenc que li faça a 
vosté vergonya poder fer balanç de les oposicions que vostés 
van convocar . Eixa és la diferència entre vostés i nosaltres: 
oposicions per a tots, mèrit, igualtat i capacitat; per a enxu-
fisme, les seues contractacions . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, conseller .

Continuem amb la següent pregunta que formula la il·lustre 
diputada Beatriz Gascó a l’honorable conseller d’Educació, 
Investigació, Cultura i Esport .

La senyora Gascó Enríquez:

Conseller, insúlteme . . . Conseller –¿se me escucha?–, insúlteme 
lo que quiera, le aseguro que no voy a dejar de denunciar sus 
irregularidades absolutamente todos los días . No me voy a 
achantar ni un poquito, ya se lo puedo garantizar . (Soroll de 
papers)

Las mentiras, cuando es un tema que está totalmente judicia-
lizado y son pruebas contra usted… Yo no tengo ningún pro-
cedimiento jurídico, usted tiene varios y cuarenta sentencias 
contrarias, conseller; no está para dar lecciones de ética ni de 
mentiras, créame .

Y ahora le voy a hablar de otra de las chapuzas que usted ha 
cometido con el tema de los interinos –porque usted parece 
que tiene fijación con el tema de los interinos– que acaban 
de vivir una situación lamentable, una situación alarmante, 
porque han estado más de tres meses sin cobrar .

Y aquí me gustaría, como usted es muy aficionado a poner el 
ventilador, me gustaría señalar una cuestión que me parece 
muy importante, y es que personas que han estado más de 
once años siendo interinas nos han asegurado que estar tres 
meses sin sueldo, es decir, más de noventa días sin cobrar, 
es algo que no les había pasado nunca, conseller, oiga bien, 
nunca . Y esto creo que es muy importante .

Y por eso le pregunto, en nombre de esas personas afectadas 
–a las que tampoco ha querido recibir–, ¿qué se va a hacer, 
desde el Consell, para que los impagos de las nóminas del 
profesorado interino no se vuelvan a repetir? (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyoria .

Li contestarà el conseller .

El senyor conseller d’Educació, Investigació, Cultura i Esport:

Continua vosté en la seua línia habitual, però, bé, nosaltres 
contestarem les seues preguntes . (Veus)

El senyor president:

Senyories, per favor .

El senyor conseller d’Educació, Investigació, Cultura i Esport:

Mire, resulta que, efectivament, efectivament, hi ha hagut 
persones que no han cobrat la nòmina en el mateix mes en 
què han treballat, sí; tants mesos com vosté diu no . Però 
persones que no han cobrat la nòmina en el mes en què han 
treballat, és veritat, ha passat . I, per tant, això s’ha de millo-
rar, s’ha de millorar i s’ha de gestionar i hi han d’haver millo-
res perquè això no passe així .

Ara bé, també li vaig a dir a vosté com ha funcionat el proce-
diment i com ha millorat des que estem nosaltres al govern, 
entre altres qüestions perquè ens vam posar des del primer 
dia . . . Perquè no és nou . Per això em fa gràcia eixe cinisme 
que vosté posa en bandera, perquè pareix que ara passe 
de tot, quan amb vostés era habitual que passara això en 
l’administració de La Generalitat quan governaven vostés .

En el mes de setembre es van fer altes per 31 .000 altes de 
nòmina, 31 .000 altes de nòmina, gràcies al treball incansa-
ble de la gent que està treballant en nòmines, gràcies a uns 
treballadors públics que se deixen la pell perquè, realment, 
els altres treballadors públics puguen cobrar .

I, mire, si haguérem continuat fent exactament el que vostés 
feien, el mateix procediment, amb el mateix personal i les 
mateixes mecàniques, s’hagueren quedat sense cobrar cinc 
mil persones, cinc mil persones s’hagueren quedat sense 
cobrar; ara n’ha sigut algun centenar . (Veus) Sí, amb que 
mentre que n’hi ha ja un, s’haurà de millorar, però no és el 
mateix cinc mil que algun centenar .

Gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, conseller .

Diputada Beatriz Gascó .
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La senyora Gascó Enríquez:

Conseller, intenta minimizarlo todo en mí para hacer el 
problema más pequeño . Y lo siento mucho, estas denuncias 
se las han hecho las personas afectadas, que ahora no diga 
que no han sido tres meses . Tres meses sin cobrar, viviendo 
una situación horrible . Y esto no es nuevo, esto lleva pasando 
ya más años; lo que pasa, la novedad de este año es que han 
sido tres meses, esa es la novedad .

Y ustedes los cursos pasados decían que se debían a fallos 
telemáticos y este año han ido cambiando las excusas, a 
medida que los interinos les iban pillando las mentiras . En 
primer lugar, dijeron que era por falta de documentación . 
Evidentemente, los interinos pusieron el grito en el cielo y, 
entonces, cambiaron de estrategia y dijeron…, no, no, esta 
fue muy buena, le echó la culpa al conseller de hacienda . El 
señor Soler se cabreó y decidió volver a cambiar de excusa . 
Entonces, eran los problemas informáticos . Pero aquí los 
problemas telemáticos esta vez no le salieron bien y acabó 
diciendo que era problemas de personal para picar las 
nóminas .

Mire, ante esta situación, las personas afectadas se fueron a 
la dirección territorial para prestarse voluntarias a picar sus 
propias nóminas . Personas…, yo no, conseller, personas que 
estaban viviendo un auténtico drama, personas que habían 
recibido notificaciones de embargos, personas que habían 
pedido créditos para dar de comer a sus hijos .

Pues, bien, el director territorial, lejos de atender a estas 
personas, como mínimo con el respeto y la educación que se 
merecen, las amenazó con multas y con llamar a la policía . 
Personas que solamente querían prestarse voluntarias para 
picar sus nóminas para poder cobrar . Usted no se enteró de 
esta situación porque no se dignó a recibirles . No ha querido 
recibir a personas que estaban viviendo un auténtico drama, 
conseller . Y es que darle la espalda a la gente con proble-
mas se está convirtiendo en una de sus especialidades . Si no 
le gusta que se lo diga, dé la cara, conseller, que últimamente 
usted está demasiado cómodo en su despacho .

Mire, yo no entiendo esta situación, de verdad se lo digo . No 
entiendo cómo es posible que haya personal como aseso-
res lingüísticos, que van por los centros amenazando a direc-
tores porque, si no cogen el máximo de horas en valen-
ciano, no tendrán los recursos que piden a la administración, 
y, sin embargo, no haya personal para picar nóminas . Es 
decir hay dinero para coaccionar, ¿y no hay dinero para que 
puedan comer los interinos? Es que no se sostiene conseller . 
(Aplaudiments)

¿Usted sabe lo que ha hecho con los interinos esta legisla-
tura? ¿Sabe lo que ha hecho con los interinos? Engañarlos y 
prometerles lo imposible . Y digo lo imposible de forma literal, 
porque les han prometido cosas que no iban a poder cumplir 
como, por ejemplo, la estabilidad de los puestos hasta su jubi-
lación o blindarles las plazas a los mayores de cincuenta y 
cinco años . Todo incumplido, todo mentira . Y la gente ya no 
se cree sus promesas ya no le pide brindis al sol, lo único que 
piden es cobrar . Cobrar conseller, cobrar .

Y ya está bien de discursos triunfalistas, lo veíamos ahora 
dándonos números y dándonos datos estratosféricos que 
resultan insultantes para las personas que lo están pasando 

mal, conseller . Y usted quiere negar esa realidad . Puede repe-
tir como un mantra el número de plazas que ha sacado, me 
parece fenomenal, cuéntelo no me importa . Pero cuente 
también, no se nos olvide decir que hablamos de una oposi-
ción denunciada ante los tribunales, no por el Partido 
Popular, por las personas afectadas .

Que ha sido desleal con otras comunidades autónomas . Que 
no ha dado estabilidad a las plantillas . Que no ha consolidado 
puestos de trabajo . Que no ha sacado la orden de plantillas y 
que no ha vuelto a las 18 horas en secundaria que prometió . 
Déjese de triunfalismos que no está usted para sacar pecho 
en cuestiones de personal, bueno ni en ninguna otra .

Y tengo que terminar, conseller, por favor no me ponga el 
ventilador esta vez . Por favor, se lo pido, no me ponga el 
ventilador . Y haga el favor de asumir su responsabilidad, de 
hablarme de su gestión, de hablarme de los problemas que 
usted ha creado esta legislatura, solamente usted en esta 
legislatura…

El senyor president:

Senyoria…

La senyora Gascó Enríquez:

…y dígame qué medidas va a adoptar para que los impagos 
dejen de ser una constante esta legislatura .

Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyoria .

Té la paraula l’honorable conseller .

El senyor conseller d’Educació, Investigació, Cultura i Esport:

Gràcies, senyor president .

Jo, de veres, no sé com vosté pot dormir quan arriba a casa 
després dels teatres que ens fa cada vegada que ve ací i el 
cinisme que demostra .

Vosté, vosté que ve ací a donar lliçons sobre els interins . . . 
(veus)

El senyor president:

Senyories, per favor .
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El senyor conseller d’Educació, Investigació, Cultura i Esport:

 . . .vosté que ve ací a donar lliçons sobre els interins i l’únic 
que va fer mentre va ser directora general va ser tirar-los al 
carrer, tirar-los al carrer . (Aplaudiments) Com ve ací a posar el 
crit al cel pels interins, si vosté l’únic que feia era tirar-los al 
carrer? Si no convocava oposicions per a que no es pogueren 
estabilitzar? Com demana que estabilitzem les plantilles, si 
vosté no convocava oposicions?

Com anava a estabilitzar les plantilles? És que és un cinisme 
espectacular . És que jo, sincerament, no puc comprendre com 
una persona pot canviar el discurs completament, és que és 
impressionant .

Mire, li ho he dit ja . I li he contestat amb xifres, amb dades 
concretes . Si haguérem continuat fent el que vostés feien 
5 .000 persones no hagueren cobrat . Ara no han cobrat 
alguns centenars, sí i ja li he dit que és massa, que és massa . 
Fins que no cobre tot el món no serà suficient...

El senyor president:

Senyoria, per favor .

El senyor conseller d’Educació, Investigació, Cultura i Esport:

...fins que no cobre tot el món no serà suficient. Per això 
estem treballant des del primer dia per a millorar .

Entre altres qüestions hem desenvolupat una aplicació que 
en un procediment telemàtic facilita l’agilització i compro-
vació de les dades . Per això hem reduït el que vostés feien 
nefastament. També hem simplificat el procediment de 
tramitació, per a poder fer menys incidències i poder trami-
tar moltes més nòmines, 31 .000 que no vostés no hagueren 
tramitat en la vida . I, a més a més, hem generat més llocs de 
treball per a que n’hi haja més persones que estiguen trami-
tant nòmines .

Per cert, vosté parla de mentides, com sol ser habitual . Sap 
què passa, que clar que sabia que havia passat en la direc-
ció territorial, perquè vaig parlar per telèfon eixe mateix dia 
i vaig estar amb el director territorial . I el que vosté diu és 
mentida i ho sap perfectament, ho sap perfectament .

Mire, la fixació amb els interins la té aquella que els despedia, 
no només això . . .

El senyor president:

Senyoria, Beatriz Gascó . . .

El senyor conseller d’Educació, Investigació, Cultura i Esport:

 . . .aquella que va limitar la taxa de reposició amb el seu govern 
a Madrid que impedix que n’hi haja personal que tramite 

nòmines . ¿Com pot vindre ací a donar lliçons de com es 
tramita la nòmina, si fa legislacions a nivell estatal que no 
permet que les persones puguen estar treballant tramitant 
nòmines?

Com ve a donar lliçons d’això? (Veus) Com ve a donar lliçons 
d’això sinó convocava oposicions per a que la gent accedirà 
a la funció pública? Com ve a donar lliçons d’això? Com ve a 
donar lliçons d’això, si l’únic que diu és que s’han de baixar 
impostos als més rics, i com paguem les nòmines dels treba-
lladors públics? Com els paguem als treballadors públiques 
les nòmines . . . (aplaudiments) sinó podem picar-les, sinó es 
poden contractar sinó n’hi ha mesures per a fer això?

Per tant, n’hi ha més personal, n’hi ha una millor tramitació . 
Hem agilitzat els tràmits, hem fet també, junt a la Direcció 
General de Tecnologies de la Informació i les Comunicacions, 
per a millorar el seu procediment .

I a més a més, no només això, sinó que ara mateix els inte-
rins cobren juliol i agost, vostés li ho van negar, juliol i agost . 
Treballen i, evidentment, cada dia tenen més treball, tenen 
els sexennis reconeguts quan vosté no reconeixia res .

I deixe de fer la maleducada amb els seus gestets i el que 
hauria de fer és treballar, si vosté li pareix sembla i jo que 
crec que estaria molt bé, sense faltar al respecte de totes les 
persones que va tirar al carrer . De totes i cadascuna de les 
treballadores públiques que van anar al carrer per les seues 
polítiques neoliberals que l’únic que feien era generar menys-
preu cap a les classes treballadores .

I generar menyspreu cap allò públic per a privatitzar . Així que 
no vinga a donar lliçons ací a aquells que ens estem deixant 
la pell per a que n’hi hagen més treballadors públics, millor 
qualitat en l’educació i, sobretot, un bon servei públic .

Gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, conseller .

Passem a la següent pregunta, (veus) la 1 .622, que formula 
la diputada Ana María Besalduch a l’honorable conseller 
d’Educació, Investigació, Cultura i Esport .

Té vosté la paraula, senyoria .

La senyora Besalduch Besalduch:

Gràcies, president .

En primer lloc, conseller deixe’m que el felicite, a vosté perso-
nalment i a la conselleria, per la tasca que estan portant a 
terme durant estos tres anys i mig i que han portat a canviar 
els titulars d’una manera radical .

I vaig a ficar d’exemple algun titular d’ahir i algun titular 
contrastat en l’any 2014 . En l’any 2014 n’hi havia un titular 
que deia que: «El abandono educativo temprano repuntó en 


